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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2024-01-23 
 

Närvarande Lars Alenius, Kerstin Forsman, Per Strandberg, Ingrid Sundgren, Monica Westin 
 

Fördelning Närvarande + Eva Eriksson, Ann Ingberg, Åke Lundberg, Bengt Westin 
 

Mötets öppnande ÖBAs vice ordförande Per Strandberg förklarade styrelsemötet öppnat. 
 

Örnträffen Styrelsen diskuterade detaljer inför Örnträffen som vi arrangerar på lördag. 
 
Vid tiden för mötet var 18 par anmälda. 42 brickor, 9 av varje är lagda, men för att alla 
ska få möta alla med detta antal spelare är det bättre med 51 brickor, 3 per spelomgång. 
ÖBA har inte fler brickor att ta till så Åke har bett Karl Norberg hjälpa till med läggning av 
9 x 9 brickor. På detta sätt behövs inte någon som byter brickor. De 42 lagda brickorna är 
redan fördelade i 9 backar för placering vid borden, vi får lägga till de 9 ytterligare vid 
lunchen. 
 
Margit har ordnat med bröd och pålägg som de som kommer får göra sina egna 
smörgåsar av som vanligt. Eva har beställt fikabröd av Bageri Viktoria för eftermiddagen. 
 
Med 18 spelande par behöver vi inte göra några ändringar betr bordens placering. Åke 
kommer tillbaka från sin semester i tid för att mata in namnen för bordsplaceringen 
under fredag. Resultaten för varje omgång visar vi på vår TV. 
 
Eva har räknat på priser baserat på vad vi delade ut förra året: 
Beräknad intäkt 220 kr x 36 spelare = 7 920,- 
Rallyavgift till ÅBF 20,-/person = 720,- 
MP Örnträffen ÅBF 7,50 kr/person = 270,- 
Tävlingsledare 700,- 
Brickläggning 500,- (troligen mer eftersom Karl måste få ersättning) 
1:a pris 1 000,-/person = 2 000,- 
2:a pris 500,-/person = 1 000,- 
3:e pris 300,-/person = 600,- 
4:e pris 200 kr/person = 400,- 
Totalt utgifter 6 190,- 
Beräknat överskott 1 730,-, men då avgår kostnad för fikabröd och ersättning för 
brickläggning till Karl. 
 

Mötet avslutas 
 

Vice ordförande Per Strandberg förklarade mötet avslutat. 
 

 Vid protokollet 

 
Ingrid Sundgren 
 

 


